
Referat af bestyrelsesmøde 29. september 2016.

Til stede: Ellen Nielsen
Katrine Holst
Ana Chirita
Claus Wigen
Jytte Eltang (referent)

Afbud fra Leif Pedersen

1.  Eventuelle tilføjelser til dagsordenen.
Ingen.

      
2.  Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde den 18. august.

Ingen.
  
3.  Klubmøde – hvad skal vi ”underholde” medlemmerne med?

Vi besluttede, hvilke emner der skal på dagsordenen i mødeindkaldelsen.
Katrine tager sig af bestilling af mad.

4.  Emner til formandsposten.
Vi drøftede ud fra medlemslisten mulige emner til formand og bestyrelsesmedlemmer.

5.   Meddelelser.
Ana og Jytte fortalte om klubudviklingsworkshoppen 24. september.  Vi drøftede, om
Gert Nielsens og Heidis oplæg skal videresendes til medlemmerne, men blev enige om
at have det som et emne på medlemsmødet.

  
6.  Afholdte arrangementer.

Divisionsmatch 28. august i Kongejunglen – 2. runde.  Vi var enige om, at det ikke er
den bedste skov at løbe i.  Der var 39 løbere fra FSK Orientering, og vi blev nr. 3.
Efterårsløbet 4. september i Nørreskoven. Tak til Danske Bank og AP Pension for et 
godt arrangement.  Vi var 35 deltagere + 20 karrusel-løbere.
Op/nedryknings divisionsmatch 25. september i Rude Skov.  På trods af, at vi var 53
løbere, røg vi som nr. 3 ned i 4. division.  Vi forventer opryknings-kamp næste år.

7.  Kommende arrangementer.
Klubmesterskabet 16. oktober i Store Hareskov.  Foreløbigt er 12 tilmeldt.  Ellen
spørger Karl Aage om beregningerne. Claus sørger for præmier.
Henvendelse fra Damien.  Vi hører, om Tom vil være ansvarlig for et arrangement, 
hvor vi gerne hjælper.
Skovcup 7. juni 2017.  Det bliver i Ravneholm Skov.  Ana hører Karl Aage, om der
foreligger brugbare baner.  Hjælpere indkaldes så snart som muligt.
I 2017 skal vi arrangere 1.-2. divisionsmatch 2. runde 13. august,  Endeligt tilsagn 
gives efter medlemsmødet.

8.  Økonomi.
Ingen særlige bemærkninger.  Katrine samarbejder med Tom om opkrævningerne.

Medlem af:
FSKBH under Firmaidrætten og
DOF under DIF.

FSK Orientering
Firmaidræt StorKøbenhavn Orientering



9.  Eventuelt.
a. Løbebukser.  Der er kun XS og S på lager, så vi vil bestille nye, men det bliver til ny
pris. Prisen bliver rettet på hjemmesiden, og vi sender mail til medlemmerne om
interesse og i så fald i hvilke størrelser.
b.  Ellen har udarbejdet tilbud om firma-events.  Forslaget medtages på medlemsmødet.
c.  Datoen for klubfrokost blev foreslået til 26. november.
d.  Årsmøde-datoen fastsat til 7. februar 2017. 

 10.  Næste møde.
Mødet blev aftalt til 17. januar 2017 hos Ellen.

30. september 2016.


